
Zápis

z 23. společné jednání Komise rozvoje města
konaného dne 10.11.2021 ve Žďáře n. S.

Garant komise: Ing. Martin Mrkos, ACCA, starosta města
Předseda komise: Mgr. Zdeněk Navrátil
Tajemník komise: Ing. Jan Prokop
Přítomni: Mgr. Zdeněk Navrátil, MUDr. Jan Mokříš, Ing. Jan Novák, Jaroslav

Miklík,
Omluveni: Mgr. Jaromír Brychta, Ing. Rudolf Voráček,
Nepřítomni: Bc. Roman Souček, Ing. Miloslav Sláma, Bc. Lucie Zemanová,
Hosté: Ing. arch. Jakub Mazur, RVDr. Vladimír Kovařík, Ing. arch. Zbyněk

Ryška, Ing. Martin Černý Ph.D., Ing. arch. Michal Šourek

Legenda: červeně jsou informace pro RM, fialově jsou úkoly v rámci komise

1. Program jednání

Hlasování o programu jednání 10.11.2021.
Pro: x  Proti: x            Zdrželi se hlasování: x

Nebyl přítomen dostatečný počet členů komise pro schválení.

2. Účast hostů

Hlasování o účasti hostů na jednání komise 10.11.2021: Ing. arch. Jakub
Mazur, RVDr. Vladimír Kovařík, Ing. arch. Zbyněk Ryška, Ing. Martin Černý
Ph.D., Ing. arch. Michal Šourek

Pro: x  Proti: x            Zdrželi se hlasování:  x
Nebyl přítomen dostatečný počet členů komise pro schválení.

Jednání probíhalo v online podobě i za osobní účasti.

3. Potenciál města - magistrála
● Host: Ing. arch. Jakub Mazur, Ing. arch. Michal Šourek
● Představení stávající podoby rozpracovanosti studie.



● Diskuze a dotazování.

4. Bouchalky – budoucnost území
● Host: Ing. arch. Zbyněk Ryška, MVDr. Vladimír Kovařík
● Předseda komise informoval o záměru investora na vybudování obchodního

centra s požadavkem na zábor větší části stávajících parkovacích ploch.
Zároveň zvážil informace nad funkčností celé lokality ve vztahu k účelu,
parkování, dopadů viz příloha č. 2.

● MVDr. Vladimír Kovařík informoval o stávající situaci v území i plánech PO.
● Následně proběhla diskuze.
● K tématu se vrátí komise příští jednání.

5. Od 15.11.2021 ukončila členství Lucie Zemanová. Novým členem KRM se
stane Martin Černý

6. Návrh termínů KRM na 2022

12.1., 23.2., 16.3., 6.4., 18.5., 8.6., 14.9., 5.10.

Ke zvážení a do příštího jednání k diskuzi.

Další jednání komise rozvoje města proběhne ve středu 8.12.2021 v 16:30 v
zasedací místnosti rady města a online (dle potřeby), 2. patro budovy MěÚ -
Žižkova 227/1 ve Žďáře nad Sázavou.

Návrhy na téma příštího jednání:
Návrhy příštích jednání: Energetika, Prioritní osy dotačních programů, Projektové
dokumentace, Generel dopravy dle jednotlivých priorit, Pomoc města/škol
Start-upům


